
Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad
FdG-UvA, 08-01-2024

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA
Datum: 08-01-2024
Tijd: 18:45
Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Kim Doelman (vicevoorzitter), Max Grimberg, Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris),
Jessey van Oostende, Katinka Rasch, Mike Schilder, Vince Schilder (voorzitter), Pien Swart, Doğukan
Türk, Suzanne Tijburg, Lyanne Zonderman (secretaris)

1. Opening, vaststellen agenda
1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen
2.1. Technische mededelingen

Er waren geen technische mededelingen.

2.2. Inhoudelijke mededelingen
Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

3. Adviezen
- Ontvangen 20-12-23 Brief inzake voorgenomen herziening eindtermen Bacheloropleiding

MI
- Ontvangen 20-12-23 Brief vooraankondiging voorgenomen herziening Toetsbeleid Bachelor

MI
- Ontvangen 20-12-23 Informeren over besluitvorming en communicatie juridische fusie
- Ontvangen 21-12-23 Benoeming Joost van Galen interim bureau ROAZ
- Ontvangen 21-12-23 Informeren over benoeming directeur onderzoeksinstituut AII
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- Ontvangen 22-12-23 Informeren tussenrapportage programma CHANGE!
- Ontvangen 22-12-23 Aankondiging benoeming prof. JD van Buul aan de UvA
- Ontvangen 22-12-23 Suggesties OC voor KPI's
- Ontvangen 22-12-23 Concept definitie Professioneel Gedrag
- Ontvangen 22-12-23 Benoeming ad interim afdelingshoofd neurologie en plv

divisievoorzitter

Lyanne gaat de tussenrapportage van het programma CHANGE! opvragen.

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 18-12-2023
4.1. Notulen en actiepunten

Vince 1. neemt contact op met TLC over uitvoer van
Studentenraadsenquête
2. koppelt het standpunt van de FSR terug naar Yvonne
Bulten (sollicitatieprocedure OC-studentleden)
3. neemt contact op met de Raad van Advies over de
voorgestelde wijziging van het HR

1. gedaan
2. gedaan
3. gedaan

Kim 1. stuurt een link naar de raadsleden met diverse TAQT
trainingen

1. gedaan

Lyanne 1. gaat de brief opsturen naar de andere studentenraden
(ongevraagd advies Canvas)
2. voor 1 januari de uitgewerkte OER-tabellen naar
Neeltje sturen

1. gedaan
2. gedaan

Katinka

Mike

Pien

Max

Doğukan

Suzanne 1. gaat Daniyal Kewen Yang Tabassummailen om te
vragen of de BSO naar 16:00 verplaatst kan worden

1. gedaan

Jessey 1. gaat de vragen van de Master MI in het Engels
controleren
2. gaat de borrel, georganiseerd door de CSR, promoten
bij de studenten op de FSR FdG

1. kan eraf
2. niet
gedaan

Fabiënne

DB
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CoBa 1. koppelt naar het MT-bachelor terug dat de
mailadressen van studenten niet gebruikt kunnen worden
voor het inloggen bij ProF
2. gaat bij MT-BA navragen wat zij verstaat onder
“studiebegeleiding”

1. niet
gedaan
2. gedaan

PR

Commissievoorz
itters

1. schrijven een stukje voor de website
2. met de commissie kritisch kijken naar de hoeveelheid
vragen in de studentenraadsenquête

1. niet
gedaan
2. kan eraf

Dossierhouders
OER

1. tabellen netjes uitwerken/schrijven 1. gedaan

Iedereen

De notulen van de PV op 18-12-2023 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur
5.1. Stand van zaken

- Op 18-12-2023 had Vince een afspraak met Floor Biemans van het Dienstencentrum.
Ook werd gesproken over de situatie rondom de temperatuur in collegezaal 3. Dit
zou verholpen moeten zijn. Tot slot is nog gesproken over een
lokalen-reserveringssysteem (conform MapIQ) in het AMC. Het nieuwmaken van een
dergelijk systeem kost veel geld, dus is het van belang om na te gaan welke goedkope
opties bestaan om bepaalde functionaliteiten te vervullen. Beschikbaarheid van
lokalen is te zien in rooster.uva.nl, en dat zou uitgelegd kunnen worden in het
introductiecollege over de systemen binnen de opleiding. Reserveren van lokalen is
nog steeds niet mogelijk. Mogelijk is het ook interessant om te kijken naar scanners
op studiewerkplekken die aangeven hoeveel plekken er bijvoorbeeld in de
bibliotheek beschikbaar zijn, wat dan online te monitoren zou zijn voor studenten.

- Op 19-12-2023 hadden Kim, Vince en Lyanne een 2-maandelijks overleg SR / Theo
van Veldhuizen / Hotze Lont / Suzanne Geerlings. De NPO gelden zijn besproken.
Theo van Veldhuizen gaat eind januari een overzicht sturen en vragen stellen als het
geld niet tijdig werd toegekend. De besteding van het geld is nog niet definitief
vastgesteld, met opties zoals extra stageplekken in Nijmegen.
De onduidelijkheid rond "kennisclips" kwam naar voren; betrokkenen vonden het
een vaag begrip. Vergoedingen voor FSR-leden werden besproken, met plannen om
deze te indexeren en uniformiteit te handhaven met de FSR van de VU. Een
gezamenlijke brief namens beide voorzitters van de FSR gaat worden opgesteld,
inclusief aanpassingen aan een Excel-tabel met vergoedingen.
De enquête van het medisch contact werd besproken. Een kerngroep met betrekking
tot sociale veiligheid is gevormd om actiepunten aan te pakken, gericht op het
aanspreken van elkaar op overschrijdend gedrag. De Studentenraad wordt vanaf het
begin betrokken, en Eline Nannenberg wordt ook gevraagd. Aandacht gaat uit naar
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het omgaan met meldingen van ongewenst gedrag. Het advies van de werkgroep
studeren met functiebeperking is besproken. Hotze Lont gaat kijken of het nog
mogelijk is input te leveren. Een werkgroep voor studeren met een functiebeperking
werd voorgesteld, en hybride onderwijs kwam aan bod, waarbij PDCA-cycli werden
overwogen op evaluatieformulieren. De timing van de SR-enquête werd besproken,
er werd gevraagd of de Studentenraad haar enquête met twee weken kan
verplaatsen.

5.2. Timing studentenraadsenquête (14 min)
In de PV van 18-12-2023 heeft de FSR definitief vastgesteld dat haar enquête
uitgezet zal worden van 15 januari tot 16 februari 2024. Deze startdatum valt echter
samen met de startdatum van de NSE. Mogelijk dat dit niet handig is.

De Studentenraad heeft besproken of zij het uitzetten van de Studentenraadsenquête
wil verkorten van een maand naar twee weken.
Dit zou de Studentenraad willen doen, maar zij wil dan wel graag ter promotie:

- Een mail naar alle studenten over de Studentenraadsenquête
- Collegezaalpraatjes bij zowel Medische Informatiekunde als Geneeskunde
- Een banner (met QR code)

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met negen
stemmen voor en één stem tegen - voor het aanpassen van de startdatum van de
studentenraadsenquête 2024 naar 29 januari 2024, onder voorbehoud van het
uitbreiden van promotiemogelijkheden ondersteund door de decaan en vice decaan.

Vince mailt Yvonne Garst over de latere startdatum van de studentenraadsenquête.
DB mailt Suzanne Geerlings en Yvo Roos over de timing van de

studentenraadsenquête.

5.3. Vergoedingen FSR-leden (5 min)
In de afgelopen maanden heeft de FSR-UvA samen met Hotze Lont en de FSR-VU de
vergoedingen van FSR-leden op de beide faculteiten in beeld gebracht. In het overleg
van 19-12-2023 is de FSR-UvA door Theo van Veldhuizen uitgenodigd om samen met
de FSR-VU tot een voorstel te komen voor uniformisering van de vergoedingen van
FSR-leden aan de beide faculteiten der Geneeskunde van het Amsterdam UMC.
Belangrijk hierbij is dat de geüniformiseerde vergoedingen elkaar niet mogen blijven
ophogen bij elke indexatie vanuit de universiteiten.

Het idee van een voorstel van de is een benadering als leningsmodel. Vince gaat
hierover dan ook een concept-voorstel schrijven voor de uniformisering van
vergoedingen van FSR-leden van het Amsterdam UMC en deze bespreken met Xin
Taphoorn.

6. Centrale Studentenraad
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6.1. Stand van zaken
Er was geen update vanuit CSR.

7. Commissie Bachelor
7.1. Stand van zaken

- Op 21-12-2023 hadden Vince, Lyanne, Suzanne en Doğukan een bijeenkomst met het
MT-bachelor om de door het MT aangeleverde feedback over de
Studentenraadsenquête te bespreken. Op basis hiervan zijn enkele aanpassingen nog
doorgevoerd, met name bij de vragen over responsiecolleges.

7.2. Decentrale selectie (45 min)
De Studentenraad is gevraagd reactie te geven op de procedure en selectiecriteria
voor het academiejaar 2025-2026. De reactie moet opgestuurd worden voor
maandag 15 januari as. Op dinsdag 9 januari is een gezamenlijk moment ingepland
om eventuele vragen/onduidelijkheden te bespreken. De Studentenraad heeft geen
adviesrecht, wel is ze gevraagd om een reactie. De CSR moet wel advies geven,
voorgaande jaren heeft de CSR de reactie (en indirect het advies) van de FSR
overgenomen.

Lyanne zou kiezen voor toetsen afnemen zoals het nu is, zij is niet voor (gewogen)
loten. De selectietoetsen zoals ze nu zijn vindt ze niet optimaal, maar om deze op
korte termijn nog aan te passen wordt volgens haar wel lastig. Mocht dit de wens van
de Studentenraad zijn, is hiervoor dan ook een goede overdracht aan nieuwe SR
noodzakelijk.
Kim is het eens met Lyanne.
Suzanne kiest liever geen loting, wellicht wel een gewogen loting. Als de tweede
selectietoets beter zou worden, zou dit voor haar ook akkoord zijn, maar deze toets
is volgens haar al een aantal jaar niet goed.
Jessey is het eens met Suzanne. Hij is tegen loting, maar hoe de selectietoetsen nu
zijn vindt hij ook niet goed. Een gewogen loting op basis van de eerste toets vindt hij
wel een goed idee.
Dogukan ziet liever twee selectietoetsen dan een (gewogen) loting.
Vince vindt het belangrijk dat de student zelf invloed heeft op zijn/haar eigen
selectieprestaties. Loten is voor hem geen goede optie. De huidige selectietoetsen
vindt hij niet ideaal, maar ook niet heel slecht. Hij denkt dat selectietoetsen
uiteindelijk toch de beste optie zijn.
Max is het eens met Vince. Daarnaast geeft hij aan dat een motivatiebrief of interview
lastig objectief te beoordelen is.
Mike is het eens met Lyanne. Hij vindt het nu nog te vroeg om op basis van een
onderzoek op één cohort te zeggen dat de tweede selectietoets niet goed is. Het
probleem van selectie vindt hij zitten in de voorspelbaarheid van de selectie. Hij pleit
voor het optimaliseren van de twee selectietoetsen en daarna eventueel kijken naar
andere opties voor de toetsen.
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Pien zou kiezen voor een gewogen loting op de eerste selectietoets, of bij de tweede
selectietoets onderwerpen toetsen die het sociale vlak meer raken. Dit laatste gaat
volgens haar waarschijnlijk wel lastig zijn.
Katinka heeft online opgezocht dat bewezen is dat een decentrale selectie geen
betere artsen oplevert en dat loten niet per se zorgt voor meer uitval van studenten.
Ze zou kiezen voor (gewogen) loting. Omdat een cursus volgen ter voorbereiding van
een selectietoets een grote invloed heeft op je toelating, schrapt ze liever de
selectietoetsen volledig. Daarnaast vindt ze dat selecteren op toetsprestaties niet
direct leidt tot betere artsen, eerder tot betere studenten.

Het doel van selectie zou volgens de Studentenraad helder moeten zijn alvorens een
goede selectie gedaan kan worden.

De SR komt niet tot consensus over andere mogelijkheden voor selectie zoals nu
voorgesteld.
De SR adviseert dan ook volgend jaar nog hetzelfde systeem te houden, mits goed
onderzoek gedaan wordt naar de huidige selectietoetsen. In dat geval zou de SR wel
dringend adviseren voor het jaar daarna (2026-2027) met de resultaten van dat
onderzoek de selectieprocedure aan te passen, het doel van de selectie in het
achterhoofd houdend.

Een ander punt over decentrale selectie 2025-2026 dat de Studentenraad opviel:
- Er is dit jaar geen deadline voor het wegwerken van deficiënties genoemd.

Voorgaande jaren werd deze wel genoemd en was het bijvoorbeeld 15 juli
2024. Dit komt echter in de knel met CCVX examens, die worden namelijk
tussen 15 en 23 juli afgenomen. De deadline moet volgens de SR duidelijk
gecommuniceerd worden. Aanvragen van uitstel van deze deadline is wel
mogelijk. Het is belangrijk dat het aanvragen van uitstel ook duidelijk
benoemd en gecommuniceerd wordt.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met zeven
stemmen voor en drie stemmen onthouding - voor het opstellen en sturen van een
reactie op de procedure en selectiecriteria voor het academiejaar 2025-2026 met de
in de PV besproken punten.

CoBa stelt een reactie op als antwoord op de mail gestuurd door Petra Habets en

sturen deze voor 15 januari op.

Jessey koppelt de reactie van de FSR terug aan de CSR.

8. Commissie Master
8.1. Stand van zaken

- Op 02-01-2024 zou het informeel overleg met MT-master plaatsvinden. Dit overleg is
echter geannuleerd en verplaatst naar 09-01-2024.
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9. Commissie Medische Informatiekunde
9.1. Stand van zaken

- Op 21-12-2023 was Vince bij de evaluatiebijeenkomst van MAM03 “Advanced data
analysis in medicine”. Voor deze evaluatiebijeenkomst was geen evaluatierapport
beschikbaar. Evaluatieformulieren zijn wel uitgedeeld, maar niet teruggegeven aan
het TLC. Verdere feedback is narratief op basis van ervaringen van de leden van de
JVT.
Studenten waardeerden de hands-on ervaringen met data-analyse en de
betrokkenheid van de coördinator. CANVAS was voldoende duidelijk en de studielast
werd niet als te zwaar ervaren. Als verbeterpunt geven studenten aan dat het handig
zou zijn als er meer tijd met begeleiding ingeroosterd zou worden voor de opdracht
zelf. De coördinator compenseerde daar nu voor door extra vragenuurtjes of langer
doorgaan in colleges (totdat de lokalen overgenomen werden door ander
ingeroosterd onderwijs). In het vervolg kan er een extra uur onderwijs ingeroosterd
worden, alsmede een mogelijk responsiecollege (fysiek of online).
Opdrachten in het begin van het blok waren niet altijd even duidelijk en feedback
ontbrak. Voor de opdrachten later in het blok was dit beter. Dit werd niet herkend
door de coördinator.
De eindcijfers waren ten tijde van de evaluatie nog niet bekend bij de
onderwijsadministratie.

10. Taskforces
10.1. Stand van zaken

- Op 21-12-2023 had Max (vanuit duurzaamheid) een overleg met het GreenTeam.
Hier is besproken dat het greenteam in maart haar jaarlijkse actie “digital cleanup”
wil gaan houden, waarbij men wordt aangeraden om hun mailbox op te ruimen
(minder data opslag is minder stroomverbruik op server). Dit jaar gaan ze hierover
ook een mail sturen naar studenten. Verder wil het greenteam in maart en april een
actie houden waarbij je een chocoladereep kan krijgen als je zegt dat je hebt gefietst.
Greenteam wil graag hulp van de SR/MFAS om dit te promoten onder studenten.

- Op 05-01-2024 had Vince (vanuit diversiteit) een bijeenkomst van een door Suzanne
Geerlings opgezette werkgroep over grensoverschrijdend gedrag binnen het
Amsterdam UMC, naar aanleiding van de media-aandacht als gevolg over de enquête
uitgevoerd door Medisch Contact. In deze bijeenkomst werd een actieplan besproken
voor sociale veiligheid binnen de gehele organisatie, op beide locaties. De voorkeur
van de werkgroep gaat niet uit naar nieuw beleid, maar naar meer bewustwording
van subtielere vormen van ongepast gedrag. Er is gesproken over een pilot met
posters/filmpjes. Tevens is vastgesteld dat de verplichte E-learning over sociale
veiligheid door lang niet alle werknemers van het Amsterdam UMC ook
daadwerkelijk gemaakt wordt. Ook is er nog een onbenutte kans in het onderwijs
(misschien binnen PO) om studenten bewust te maken van het belang zich uit te
spreken tegen waargenomen gevallen van ongepast gedrag, en om studenten te leren
een luisterend oor te zijn naar collega's toe (soort van slachtofferhulp). In de praktijk
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wordt namelijk ervaren dat hoewel dat aspecten zijn waar artsen juist heel goed in
moeten zijn naar hun patiënten toe, dit naar collega's toe veel lastiger is.

- Op 04-01-2023 had Kim een Stuurgroep Project MoFa afspraak. Tijdens deze
stuurgroep waren mensen van huisvesting, Floor Biemans, Theo van Veldhuizen en
Suzanne Geerlings aanwezig. Er was geen agenda opgesteld en geen duidelijke
bespreekpunten. Er was wel een document (wat de uiteindelijke plannen
zijn)opgesteld die echter niet alle partijen had ontvangen (zoals de FSR). Huisvesting
wel en vroeg hierover wat verduidelijking bij Floor en Theo over bepaalde termen.
Actiepunten die uit het overleg zijn gekomen, is dat er opnieuw naar het document
wordt gekeken en bepaalde termen verduidelijkt (meer SMART) gemaakt worden,
dit gebeurt door huisvesting.

11. Commissie PR
11.1. Stand van zaken

- Op 18-12-2023 hadden Lyanne, Suzanne en Kim een PR vergadering. Tijdens de
commissie PR vergadering zijn een aantal onderwerpen besproken. Ten eerste is er
een idee om pride buttons te kopen om een keer uit te delen voor inclusiviteit.
Daarnaast is de website nog steeds niet werkend, hier wordt wel achteraan gezeten.
Verder is er een plan gemaakt om de SR-enquête te promoten op de Instagram,
plasmaschermen, collegezaal en nieuwsbrief. Ook zal er binnenkort een vacature
voor de nieuwe masterassessor uit gaan. Als laatste is de FSR benaderd over
loopbaanoriëntatie. Dit zal PR en dossierhouder Masterkeuze uit CoBa oppakken.

Mike en Katinka gaan uitzoeken wat de financieringsmogelijkheden zijn voor de
pride-buttons via het Amsterdam UMC.
Jessey gaat aan de ambtelijk secretaris van de CSR vragen of zij de contactgegevens
van de beheerder van de website kan doorsturen.

12. Geplande overleggen
De geplande afspraken zijn besproken.

Jessey laat aan de CSR weten dat Pien namens de Studentenraad naar de aanstaande
CSR PV komt.

13. WVTTK en afsluiting
13.1. WVTTK

Er is niks ter tafel gekomen.

13.2. Rondvraag
- Kim: 1. Op 18 december 2023 heb ik een linkje gestuurd in de zakelijke chat met

TAQT-trainingen. Willen we dit raadsjaar nog gebruikmaken van TAQT-trainingen, en
zo ja, welke lijkt jullie interessant? Katinka lijkt de masterclass werkdruk interessant.
Alle raadsleden laten aan Kim weten welke TAQT-trainingen zij interessant vinden.
Kim komt op de TAQT-trainingen terug in de groepsapp.
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2. Hoe zit het met het evaluatieweekend? Is er een accommodatie geboekt en wat is
een beetje de planning (vooral op vrijdag en zondag qua tijden)?
Waarschijnlijk in Friesland, vanaf vrijdag. De eerste PV na het evaluatieweekend zal
nog besproken worden binnen de betreffende commissie.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst
Er waren geen nieuwe agendapunten.

Vince 1. mailt Yvonne Garst over de latere startdatum
(studentenraadsenquête)
2. gaat een concept-voorstel schrijven voor de
uniformisering van vergoedingen van FSR-leden van het
Amsterdam UMC en deze bespreken met Xin Taphoorn

Kim 1. komt op de TAQT-trainingen terug in de groepsapp

Lyanne 1. gaat de tussenrapportage van het programma CHANGE!
opvragen

Katinka 1. gaat met Mike uitzoeken wat de
financieringsmogelijkheden zijn voor de pride-buttons
via het Amsterdam UMC

Mike 1. gaat met Katinka uitzoeken wat de
financieringsmogelijkheden zijn voor de pride-buttons
via het Amsterdam UMC

Pien

Max

Doğukan

Suzanne

Jessey 1. gaat de borrel, georganiseerd door de CSR, promoten
bij de studenten op de FSR FdG
2. koppelt de reactie van de FSR over decentrale selectie
terug aan de CSR
3. gaat aan de ambtelijk secretaris van de CSR vragen of
zij de contactgegevens van de beheerder van de website
kan doorsturen
4. laat aan de CSR weten dat Pien namens de
Studentenraad naar de aanstaande CSR PV komt

Fabiënne

DB 1. mailt Suzanne Geerlings en Yvo Roos over de timing
van de studentenraadsenquête
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CoBa 1. koppelt naar het MT-bachelor terug dat de
mailadressen van studenten niet gebruikt kunnen worden
voor het inloggen bij ProF
2. stelt een reactie op als antwoord op de mail gestuurd
door Petra Habets en sturen deze voor 15 januari op
(decentrale selectie)

PR

Commissies

Commissievoorz
itters

1. schrijven een stukje voor de website

Dossierhouders

Iedereen 1. aan Kim laten weten welke TAQT-trainingen zij
interessant vinden

13.4. Afsluiting (21:14)
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